欢迎来到超哥考研英语全年班

主讲老师: 曲晨超



基础阶段: 千词百炼(三十)

京经理题是经验号医型证明系统从联系制值4550060

☞第59题

一、本题词汇汇总 (共19词)

sheet n 片 床单 张	hollow adj 空洞的 n 山	take back 退还	take over 接手掌管
top n 顶部 上方	谷	take down 取下拿下	take up 占据 开始从事
paper n 纸 论文	blank adj 面无表情的	take in 吸入 收留	
bare adj 赤裸的 无遮	n空白	take off 起飞 脱下 成	
蔽的	take v 拿	功	
barely adv 几乎不	take after 长得像 性格	take on 呈现 显出 承	
vacant adj 真空的 未	像	担	
	take away 带走拿走	take out 带出去 去除	

4550060



二、题目演练

59. Could you take a _____ sheet of paper and write your name at the top?

A)bare

B) vacant

C) hollow

D) blank





☞第59题

二、题目演练

59. Could you take a _____ sheet of paper and write your name at the top?

A)bare

B) vacant

C) hollow

D) blank

答案: blank adj空白的

翻译: 你能否拿一张空白的纸张并且把你的名字写在顶部。





二、题目演练

59. Could you take a _____ sheet of paper and write your name at the top?

A)bare B) vacant C) hollow D) blank











写第59题

总结回顾 (共19词)

sheet	blank	take off
top	take	take on
paper	take after	take out
bare	take away	take over
barely	take back	take up
vacant	take down	
hollow	take in	

4550060

☞第59题

三、具体讲解

语法: 【Could you主语】【take谓语】【a blank sheet of paper 宾语】【and write 谓语】【your

name 宾语】【at the top?宾补】

词汇: sheet n片 床单 张

词汇: top n顶部 上方

词汇: paper n纸 论文

真题: Shortlists for job interviews, election ballot <u>papers</u>, lists of conference speakers and attendees: all tend to be drawn up alphabetically, and their recipients lose interest as they plough through them.

译文:求职面试、选举投票、会议发言和出席的名单,也是按字母表顺序排序,当人们费劲地向下 查看时,往往会逐渐失去兴趣。



真题: Were the New York Times Co. to purchase another major media company, there is no doubt that it could dramatically transform a family-run enterprise that still gets 90% of its

revenues from newspapers.

译文:如果纽约时报公司要收购另一家大型媒体公司,这将无疑使一个收入的90%都来自报纸的家族企业发生巨大的转变。

真题: In Europe, as elsewhere multi-media groups have been increasingly successful groups which bring together television, radio, <u>newspapers</u>, magazines and publishing houses that work in relation to one another.

译文:像其他地方一样,欧洲的多媒体集团越来越成功,这些集团将相互关联的电视台、广播台、

报纸、杂志和出版社整合在一起。



.

真题: The government is to ban payments to witnesses by <u>newspapers</u> seeking to buy up people involved in prominent cases such as the trial of Rosemary.

译文:政府将禁止报社向证人支付报酬,那些报社试图买通涉及诸如罗斯玛丽审判等著名案件的证人。

真题: See to it that you include in the examination <u>paper</u> whatever questions they didn't know how to answer last time.

译文: 你务必要在这次的试卷中涵盖所有上次他们不知道答案的问题。



真题: Nor, if regularity and conformity to a standard pattern are as desirable to the scientist as the writing of his <u>papers</u> would appear to reflect, is management to be blamed for discriminating against the "oddballs" among researchers in favor of more conventional thinkers who "work well with the team".

译文:如果像他们的论文所反映的那样,科学家也想看到某种标准模式的规律性和一致性,那么管理层歧视研究者中的"不合时宜者",而青睐较为传统的"善于团队合作者",这也是无可厚非的



词汇: newspaper n报纸

真题: It was not until the 19th century that the <u>newspaper</u> became the dominant pre-electronic medium, following in the wake of the pamphlet and the book and in the company of the periodical.

译文:直到19世纪,报纸才成为电子时代之前的主流媒体。报纸出现在小册子和图书之后,和期刊同时出现。



• • • •

词汇: bare adj 赤裸的 无遮蔽的

If it clears the House, this measure would still have to get through the Senate – where someone is bound to point out that it amounts to the <u>bare</u> minimum necessary to keep the Postal Service afloat, not comprehensive reform.

如果众议院通过了这项法案,这项法案仍需在参议院通过——在那里,有人必定会指出,它相当于维持邮政服务运转所必需的最低限度,而不是全面改革。



☞第60题

一、本题词汇汇总 (共15词)

arrive v 到达	location n位置	profession n 职业	professional adj 专业
arrival n 到达	occasion n 时机 时间	career n职业职业生	的 专业人士
foreigner n外国人	occasional adj 偶尔的	涯	
local adj 当地的本土的	consult v 咨询	occupy v 占据	
locate v 定位	register n.v.登记注册	occupation n 职业	





二、题目演练

60. Within two weeks of arrival, all foreigners had to _____ with the local police.

A)inquire B) consult C) register D) profession





二、题目演练

60. Within two weeks of arrival, all foreigners had to _____ with the local police.

A)inquire B) consult C) register D) profession

答案: register n.v登记 注册

翻译: 到达当地两周以内, 所有的外国人都要和当地的警察登记备案。





二、题目演练

60. Within two weeks of arrival, all foreigners had to _____ with the local police.

A)inquire B) consult C) register D) profession











写第60题

总结回顾 (共15词)

arrive	location	profession
arrival	occasion	career
foreigner	occasional	occupy
local	consult	occupation
locate	register	professional





☞第60题

二、题目演练

语法: 【Within two weeks of arrival状语】, 【all foreigners 主语】【had to register 谓语】【with

the local police.状语】

词汇:arrive v到达

真题: Only if the jobless <u>arrive</u> at the job centre with a CV, register for the online job search, and start looking for work will they be eligible for benefit and then they should report weekly rather than fortnightly.

译文:只有当失业者带着简历到就业中心,注册在线求职并开始找工作,才有资格获得补助金——然后他们应该每周而非每两周报告一次。



.

词汇:arrival n到达

真题: But it is the <u>arrival</u> of new satellite channels—funded partly by advertising and partly by viewers' subscriptions—which will bring about the biggest changes in the long term.

译文:但从长远来看会引起最大变化的是新的卫星频道的出现,这些卫星电视的资金一部分来自广告收入,一部分来自用户的收视费。



.

词汇: foreigner n外国人

真题: The workers who gets a promotion, the student whose grades improve, the <u>foreigner</u> who learns a new language-all these are examples of people who have measurable results to show for there efforts.

译文:得到了升迁的工人们,成绩进步的学生,学会了一门新语言的外国人——这些都是那些有可衡量的结果宋显示其努力的人们的例证。



课后作业



THANKS

下期再会

